
Informace z radnice 

 Rekonstrukce tartanové dráhy atletického stadionu se odkládá na jaro roku 2017. 

Důvodem je neposkytnutí dotace, bez které není realizace v letošním roce možná. 

 Slavnostního předání nové hasičárny, které je plánováno na 1. prosince, se kromě 

zástupců vedení HZS a Jihočeského kraje, zúčastní i zástupci partnerského města Neu 

Öttingu. V současné době začaly venkovní úpravy zpevněných ploch v okolí budovy. 

Kolaudace hasičárny proběhne 29. listopadu. Den otevřených dveří pro veřejnost je 

naplánován na pátek 2. 12. 2016. 

 Ve čtvrtek 20. října přijel do Nové Včelnice majitel zámku Ing. Smitka. Po společné 

prohlídce chátrající budovy zámku musel zkonstatovat, že situace je mnohem horší než 

očekával. Neshodli jsme se na jeho tvrzení, že plní podmínky smlouvy z roku 2008 a hodlá 

neutěšenou situaci řešit. Měl by proto zámek vrátit městu za podmínek uvedených ve 

smlouvě. 

 Po dokončení výměny kanalizačního a vodovodního řadu v Riegerově ulici bude 

následovat výstavba podkladních vrstev budoucí vozovky, tzv. „kufr“. Současný kritický 

stav ulice by tak měl brzy skončit (dle sdělení dodavatele do konce listopadu), prosím 

ještě o trochu trpělivosti. V poslední době řešil dodavatel technické problémy, proto se 

postup prací na přechodnou dobu zpomalil. 

 Byla dokončena projektová dokumentace na výstavbu komunikace v průmyslové zóně. 

Jedná se o novou vozovku, chodníky, kanalizaci a veřejné osvětlení, realizace je plánována 

v roce 2017. Nepříjemným překvapením jsou předpokládané náklady 11 milionů korun, 

původní odhad byl do 5 milionů. Výběrovým řízením se jistě podaří cenu snížit, odhaduji 

asi na 8 milionů. I tak je to pro náš rozpočet vysoká částka. 

 

Karel Dvořák, starosta města 


